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Generalforsamling iVessøya Hytteeierforening 13.juli 2022 

Sted: Fellesområdet ved Sagodden. 

Sak 1: Åpning 

Styrets leder ønsketvelkommen. 

Innkalling og saksliste ble enstemmig godkjent. 

Medlemmene ble registrert ved opprop: 

Registrerte medlemmer: 32 

Fullmakter: 3 

Totalt: 35 

Generalforsamlingen gjorde følgende enstemmig vedtak: 

Dirigent: Roar Bekker 

Referent: Inger Liv Torp . 
LeJ;l,ey' 

Protokollunderskrivere:-be4ie'June Farstad og Ane Frigstad 

Tellekorps: Eirill Bø og Helge Jørgensen 

Sak 2: Årsberetning 

Årsberetningen er sendt ut via e-posttil medlemmene samt lagt ut på www.vessøya.com 

Søppelanlegg: 

Diskusjonen med Agder Renovasjon forå se på muligheten til å etablere et nedgravd 
søppelsorteringsanlegg har blitt tatt opp igjen. De har signalisert fornyet interesse for å få dette 
realisert, men det erforeløpig ikke satt av budsjettmidler. Saken må også tas opp med fastboende og 
få godkjennelse av grunneier. Grimstad kommune må så gi sin endelige godkjenning. 

Flytebryggefor utsetting av kajakker: 

Flytebrygga er på plass, installert av fagfolk. 

Facebookgruppe: 

Det er opprettet en åpen Face book gruppe for medlemmene av Hytteeierforeningen. Responsen har 
vært positiv og det er pr nå 79 medlemmer. Gruppen vil bli lukket senere iår. 

Medlemmene oppfordres til aktiv bruk av Face book gruppen. 

Benker til fellesområdet: 



Nye benker har blitt levert til fellesområdet. Disse er laget av Jobbklar på Nedenes. De gamle 
benkene har blitt demontert og levert på gjenvinningsanlegget i Østerhus, Grimstad. 

Kajakkstativ: 

Etter initiativ av Per Halvorsen og Bjørn Kristian Engen er det satt opp et kajakkstativ forinntil 8 
kajakker ved fellesområdet. 

Vedlikehold av redskapsboden: 

Redskapsboden på fellesområdet er reparert og nymalt. 

Tetting av hull: 

Det har blitt fylt stein i hull langs brygga ved badeplassen på fellesområdet. 

Vedtak: Årsberetningen ble enstemmig godkjent 

Sak 3: Regnskap 

Regnskapet ble gjennomgått av kasserer. 

Det var ingen kommentarertil regnskapet. 

Vedtak: Regnskapet ble enstemmig godkjent 

Sak 4: Budsjett og fastsettelse av kontingent: 

Budsjettet ble gjennomgått av styrets leder. 

Det er beregnet et underskudd med kr 35.424,

Medlemskontingenten foreslås opprettholdt med kr. 300,

Vedtak: Budsjettet ble enstemmig godkjent 

Sak 5: Innkomne forslag: 

1. Sammenslåing av styrene i Sagodden Driftslag (Veilaget) med hytteeierforeningen 

Styrene i hytteeierforeningen og veilaget foreslår en sammenslåing av styrene som beskrevet 
under: 

Styrene i både hytteeierforeningen og veilagetvil anbefale til årsmøtetå vedta at veilagetog 
hytteeierforeningen samles underet felles styre. Deteri all hovedsak sammenfallende 
interessertil medlemmene i begge organisasjoner og et ønske fra begge styrene om å bedre 
koordineringen av nødvendig vedlikehold og oppfølging av saker som er relevant for 
medlemmenes bruk av Sagoddveien. Det foreslås atårsmøtetvedtarå utnevne en 
veiansvarlig (veisjef} som sitter som ordinær representant i felles styre med 
Hytteeierforeningen og Samvirkeforetaket Sagodden, og som vil ha hovedansvarfor saker 
som tidligere har tilfalt veilaget. Veilagets nåværende vedtekter vil legges til grunn for dette 
arbeidet og det vil føres et eget uavhengig regnskap. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig godkjent 



Styrets leder vil også informere om at det finnes et vannlag, Sagodden vannledningslag. 

De har til formål å drifte vannledningen som går fra kommunal vannledningskum til Sagodden. 

Styrets leder i vannlaget er Øyvind Rognstad. 

Sak 6: Valg 

Valget ble foretatt samlet for Samvirkeforetaket Sagodden ogVessøya hytteeierforening. 

For å være medlem i Samvirkeforetaket Sagodden må man også være medie mav Vessøya 
hytteeierforening. 

Valgkomiteen har bestått av Odd Håkon Hoelsæter og Per Erik Nygård. 

Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt: 

Styret: 

Roar Bekker, leder 

Bjørn Slaatta, sekretær 

Gro Ekelund, kasserer 

Christine Mjåland Gundersen, styremedlem 

Inger Liv Torp, styremedlem 

Bård Hernes, varamedlem 

Eirill Bø, revisor 

Valgkomite: 

Bjørn Kristian Engen og Kristine Dahlslett 

gjenvalgtfor2 år 

gjenvalgtfor2 år 

ikke på valg 

ikke på valg 

ikke på valg 

gjenvalgt for 1 år 

gjenvalgtforl år 

Bjørn Atle Drange er valgt til en egen komite som skal stille i styret med ansvaretforveien som 

veisjef. 

Inger Liv Torp 

Referent 

Protokoll godkjennes: 
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